

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດກູ້ຢືມເງິນຈາກຕ່າງປະເທດ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
BoL-MPD-11	22.09.2017	ກົມນະໂຍບາຍເງິນຕາ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ທຸກພາກສ່ວນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບອະນຸຍາດ	ການກູ້ຢືມເງິນຈາກຕ່າງປະເທດ ແມ່ນຕິດພັນກັບ ການນໍາເຂົ້າ ແລະ ສົ່ງອອກ ເງິນຕາຕ່າງປະເທດ ເຂົ້າ-ອອກ ສປປ ລາວ ໂດຍສອດຄ່ອງກັບ ສັນຍາກູ້ຢືມ ດັ່ງນັ້ນ ຈຶ່ງຈໍາເປັນຕ້ອງມີການຄຸ້ມຄອງ ສັນຍາເງິນກູ້ຢືມ ເພື່ອເປັນການຄວບຄຸມການໄຫລວຽນຂອງເງິນຕາຕ່າງປະເທດ
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ບຸກຄົນທີ່ມີພູມລໍາເນາ ຢູ່ ສປປ ລາວ ຫລື ນິຕິບຸກຄົນທີ່ສ້າງຕັ້ງ ແລະ ດໍາເນີນການຢູ່ໃນ ສປປ ລາວ ຊຶ່ງຈະກູ້ ຫລື ຮັບເງິນກູ້ ແລະ ສິນເຊື້ອການຄ້າ ຈາກ ຕ່າງປະເທດ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	1. ຕ້ອງໄດ້ຮັບອະນຸຍາດຈາກ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ກ່ອນການໃຫ້ກູ້ ຫລື ຮັບເງິນກູ້ ແລະ ສິນເຊື້ອການຄ້າ ຈາກຕ່າງປະເທດ 2. ໃຫ້ກູ້ ຫລື ຮັບເງິນກູ້ ແລະ ສິນເຊື້ອການຄ້າກັບຕ່າງປະເທດ ໂດຍບໍ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ ຈະຖືກປັບໄໝ 0.1% ຂອງມູນຄ່າເງິນກູ້ ຫລື ສິນເຊື້ອການຄ້າ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການ ພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນ	15	ກົດໝາຍບໍ່ໄດ້ບອກເຖິງໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າ ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາປົກກະຕິແມ່ນ ບໍ່ກ່າຍ 15 ວັນລັດຖະການ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ	
ການອອກໃບອະນຸຍາດ	
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	1. ທຸລະກຳການກູ້ຢືມເງິນ ຕ້ອງດຳເນີນການຜ່ານລະບົບທະນາຄານເທົ່ານັ້ນ 2. ການກູ້ຢືມເງິນຕ້ອງຖືກຕ້ອງ ແລະ ສອດຄ່ອງກັບກົດໝາຍກ່ຽວຂ້ອງ
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດໃນກໍລະນີທີ່ຈຸດປະສົງໃນການກູ້ຢືມ ບໍ່ຖືກຕ້ອງ ຫລື ຈາກການພິຈາລະນາຂອງກົມ ເຫັນວ່າ ຈະບໍ່ສາມາດປະຕິບັດຄືນໜີ້ສິນດັ່ງກ່າວໄດ້

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍຸ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍຸນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ບໍ່ມີ	0
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	0.00	15000.00	0.00	15000.00
ຄ່າເຫັນ	ຄ່າທຳນຽມແມ່ນລະບຸໄວ້ໃນ ແບບຟອມຄ່າຮ້ອງຂອງກົມ			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ ຂໍຕໍ່ອາຍ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າ ແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄ່າເຫັນ				

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ການຄຸ້ມຄອງເງິນຕາຕ່າງປະເທດ	55/ສພຊ	22.12.2014	ມາດຕາ 23

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ໃບຢັ້ງຢືນການນໍາເຂົ້າທຶນ
ໃບຢັ້ງຢືນການມອບຜົນທະອາກອນປະຈໍາປີ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈໍາກັດ
ແຜນຄາດຄະເນລາຍຮັບໃນອະນາຄົດ
ຮ່າງສັນຍາເງິນກູ້
ແຜນການນໍາໃຊ້ເງິນກູ້ ແລະ ແຜນການເບີກຖອນເງິນ ແລະ ຊໍາລະໜີ້ເງິນກູ້

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2016	82	0